
 

 

Dialogforum Ergoterapeutuddannelsen, 7. semester   

10. januar 2025, kl. 11.50-12.35   

 

Referat   

 

Anne byder velkommen.   

Thomas Lausten har været på besøg for at informere om tilmeldingen til 
dimissionsmiddagen.   

Anne præsenterer programmet for dimissionen:   

- Dato: 24. januar 2025, kl. 10.00, sammen med FYS og BIO. Fælles velkomst 
efterfulgt af monofaglige sessioner.   

- Talentforløb ved Jesper Mærsk.   
- Tale fra dimittenderne, Michelle og X – der er ingen standardopskrift.   
- Den sociale pris.   
- Tale fra ETF.   
- Hygge i kantinen med familie og venner, let anretning.   

 

Dagens opgave: Undersøge muligheden for at bytte gæstebilletter med hinanden.   

 

Evaluering af hele uddannelsen, input fra studerende:   

- Fraværsregistrering er ønskeligt, da det styrker sammenholdet.   
- De sociale fællesskaber kan med fordel styrkes.   

o Hvad har de studerende brug for?:   
▪ Fraværsregistrering kan medføre færre studerende, der tager hjem, og 

mere tid til at styrke sociale relationer.   
▪ Der bør være mere fokus på det sociale tidligt i uddannelsen.   
▪ Flere aktiviteter, der ikke er festlige.   
▪ Lokaler, der er mere egnede til social interaktion. Absalon håber, at 

VUC-bygningen kan bidrage til, at det bliver mere oplagt at "hænge 
ud".   

▪ Remindere ved arrangementer.   
▪ Når undervisningen varetages af fagfolk uden for ergoterapeutfaget, 

ville det være hensigtsmæssigt, hvis de blev briefet på forhånd, så de 
kan lave ergoterapeutiske koblinger.   



 

 

▪ Forslag om, at Absalon tilbyder kurser/workshops i specifikke emner – 
gerne tværfagligt, som studerende kan tilmelde sig for at dygtiggøre 
sig.   

▪ Simulationsundervisning giver god mening, og der vil komme mere af 
dette i den nye reform.   

▪ Nærhed og relevans bidrager positivt til trivslen.   

 

Uddannelsen får ros for: Et inkluderende miljø, både blandt medstuderende og 
undervisere. Der opleves høj social trivsel.   

 

Der er en følelse af at blive efterladt efter dimissionen. Kompetenceudvikling ville bidrage 
til at udvide perspektiverne for efteruddannelse. Det bemærkes, at der med den nye reform 
vil være fri adgang til videreuddannelse.   

Præsentationer og formidling presser de studerende, men forbereder dem til virkeligheden 
efterfølgende.   

Større kendskab til ergoterapi – Hannah arbejder på en pitch.   

Tværprofessionelle uger tidligt i uddannelsen giver mulighed for at definere 
ergoterapeuternes rolle tidligere.   

 

Anne afslutter mødet og takker for den konstruktive feedback.   

 


